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Tilstede: Arild Sørum Stana, Marte Tøndel, Tor Rullestad, Karsten Totland Raddatz, Trude 

Mæhlum, Bernt  Wankel, Anne Stine Solberg 

Fra administrasjonen: Stein Aarskog (rektor) 

 

Tid: kl. 1300-1500      Sted: Hotell Astoria, Hamar 

 

S 2022/41 
 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

 

 

Det ble innmeldt en eventueltsak: Medarbeidersamtale med rektor 

 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste ble godkjent med innmeldt eventueltsak 

 

S 2022/42 
Godkjenning av referat fra styremøte den 6.9.22 og 19.9.22 

 

 

 

 

Vedtak: 

Referatene fra styremøter den 6.9.22 og 19.9.22 godkjennes 
 

 

S 2022/43 
Budsjettrapportering pr. 22.09.22 

 

 

 

 

Vedtak: 

 

Fagskolestyret tar budsjettrapporten til orientering 
 

 

S 2022/44 
Kvalitetsrapporter 2021-22 

 

 

 

 

Vedtak: 

 

Fagskolestyret godkjenner kvalitetsrapportene for fagskole og utdanning for voksne 2021/22 med de 

forslag til endringer som framkom i møtet. 
 

 
 

S 2022/45 
Kontaktmøte med skoleeier den 1.11.22 

 

 

 

 

Vedtak: 
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Fagskolestyret ønsker at følgende saker tas opp i kontaktmøtet med skoleeier den 1.11.22: Budsjett 

2024, kompetanseutvikling og kompetanserekruttering, eiendomsutvikling kapasitet, 100-årsjubileet 
og søknad om senter for fremragende høyere yrkesfaglig utdanning.  
 

S 2022/46 Forberedelse til medarbeidersamtale med rektor 

 

 

 

Styreleder informerte om tidligere praksis for forberedelse og gjennomføring av 

medarbeidersamtale med rektor. Styret forberedte medarbeidersamtalen. Lønnsregulering tas 

opp seinere ut fra resultatet av lønnsforhandlingene.  

 

Vedtak: 

Fagskolestyret ber styreleder gjennomføre medarbeidersamtale med rektor ut fra momentene som 

kom fram i møtet. Styreleder informerer styret om medarbeidersamtalen i neste møte. 

 
 
 
 

Orienteringssaker  

 

 

1. Status utvikling av uteområdet på Vea 

Anbudsrunde for oppgradering av uteområdene er gjennomført. Totalprisen havnet 

vesentlig over det som er Veas budsjett. Derfor avlyses tilbudskonkurransen, omfanget 

på det som vi ønsket å få utført reduseres og vi sender ut nytt revidert tilbudsunderlag 

til alle entreprenørene. Gjennomføring av prosjektet vil derfor bli utsatt. 

 

 

2. Framdrift i HK-dir sin behandling av SFY-søknaden 

HK-dir har mottatt totalt 7 søknader om å bli pilot for å opprette senter for 

fremragende høyere yrkesfaglig utdanning. Den videre framdriften i 

søknadsbehandlingen ser slik ut:  

1. Administrativ kontroll som omhandler formelle krav til utlysningen 

2. Ekspertkomité fra arbeidsliv og utdanningssektor vurderer søknadene 

3. Finalistene får beskjed om dette innen 6. oktober 

4. Heldags institusjonsbesøk i perioden 17.-30. oktober 

5. Vinnerne offentliggjøres på Fagskolekonferansen 9.-10- november 

 

 

 

Vedtak: 

Styret tar saken til orientering 
 

 
Ref: Stein Aarskog 


